
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK SA 9. IZVANREDNE SKUPŠTINE 
HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
 

Izvanredna 9. Skupština HMS-a održana je dana 16.11.2013. godine u zgradi Hrvatskog autokluba 
(HAK), Avenija Dubrovnik 44 s početkom u 11.00 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 
 

1) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik opunomoćenik Ivan Bertović 
2) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Darija Pavlic 
3) MKK KIA-BOŽIĆ – zastupnik opunomoćenik  Marijan Božić 
4) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
5) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik opunomoćenik Krunoslav Prelec 
6) EK RUKOKAŽA – zastupnik predsjednik Darko Barišić 
7) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
8) MK POŽEGA PROMET – zastupnik opunomoćenik Zlatko Jaroš 
9) Moto Sport OSIJEK – zastupnik predsjednik  Marijan Martinušić 
10) MCK NOVA RAČA – zastupnik predsjednik Ivica Bišćan 
11) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
12) MK KRIŽEVCI – zastupnik opunomoćenik Krunoslav Novak 
13) MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Josip Ćuk 
14) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
15) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
16) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik predsjednik Ivan Mihaljević 
17) MK CLASSIC RACING – zastupnik predsjednik Igor Bošković 
18) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Stjepko Varga 
19) MK BEDEKOVČINA – zastupnik predsjednik Marinko Hranić 
20) OTMK KARLOVAC – zastupnik predsjednik Vilibor Briščik 
21) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Ivica Čatoš 
22) MŠD ZABOK – zastupnik predsjednik Dragutin Tisanić 
23) MK ZLATAR-BISTRICA – zastupnik predsjednik Tihomir Kotarski 

 
24) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
Prisutni predstavnici bez prava glasa: 
 

1) MK OROSLAVJE –  Vladimir Pavlina (punomoć) – klubu istekao mandat – tajništvo nema novih  
                                          podatka o registraciji 

 
Ostali prisutni: 

1) Zvonimir Pavlic, zamjenik predsjednika HMS-a 
2) Pavao Budinščak, član NO HMS-a 
3) Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a 
4) Sandra Ćućić, MK Kvarner 
5) Damir Tomašić, OTMK Karlovac 
6) Zoran Mioč, SMK Savski Marof 
7) Renata Suchy, tajnica HMS-a 



 
 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar 
2) MRT Bedekovčina, Bedekovčina 
3) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb 
4) EMK Buzet, Buzet 
5) MKK Calderiva, Vodnjan, 
6) MCK Carlstadt, Karlovac 
7) MCK Cetina, Grab 
8) MK Gajs Tim, Sesvetski Kraljevec 
9) MK Istra, Poreč 
10) MCK Kvarner, Matulji 
11) MK Pavlovac, Veliki Grđevac (poslao ispriku) 
12) MK Pakrac – Lipik, Pakrac (poslao ispirku) 
13) MCK Petrinja, Petrinja 
14) MCK Popovača Tim, Popovača 
15) SK Prelog, Prelog 
16) MKQ Sv. Ivan Zelina, Sv. Ivan Zelina 
17) MK Šibenik, Šibenik 
18) Vespa Klub Hrvatske, Medulin 
19) MCK 97, Šenkovec 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici privremenih članica (primljeni na Skupštini 29.04.2013. – 
kušnja 2 godine): 

1) MK Gospić, Gospić 
2) MK Krapina, Krapina 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici  članica kojima je u tijeku 2013. istekao mandat, a u 
tajništvo nije dostavljeno novo Rješenje nadležnog ureda za registraciju: 

1) MK Bjelovar, Bjelovar  
2) MK Matulji Racing , Matulji 

 
AD.1.) Skupštinu je otvorio predsjednik HMS-a Stjepan Peršin, koji je pozdravio sve prisutne i zaželio 
dobrodošlicu. Predložio je i održala se minuta šutnje za sve koji su nas napustili od prošle skupštine, a 
posebno Marijanu  Krmpotiću, Danijelu Jurina i za branitelje Vukovara. 
 
Gosp. Peršin je obavještava da je za ovu 9. izvanrednu Skupštinu predložen slijedeći 
Dnevni red : 

1. Otvaranje Skupštine 
2. Izbor Verifikacijske komisije, zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 
3. Izvještaj Verifikacijske komisije 
4. Utvrđivanje Dnevnog reda Skupštine  
5. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 16. Redovne Skupštine održane 29.04.2013. 
6. Donošenje Poslovnika o radu Skupštine HMS-a 
7. Donošenje novog Statuta HMS-a 
8. Izvješće o revizijskom nalazu poslovanja 2008. – 2013. (31.05.) 
9. Izvješće Nadzronog odbora nakon revizijskog nalaza 
10. Prijem novih članica 
11. Informacija o Sportskoj inspekciji 
12. Informacija o sportskoj sezoni 2013. te o predstojećoj 2014. 
13. Razno 



 
 
Ad.2.) Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 
predsjednik, Mladen Čop i Krunoslav Prelec kao članovi komisije. 
Na prijedlog predsjednika, jednoglasno  su usvojeni za zapisničara Renata Suchy, za dva ovjerovitelja 
zapisnika  Ivica  Mihaljević i Igor Bošković. 
 
Ad.3.) Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da su na Skupštini prisutna  23 zastupnika 
predsjednika  ili opunomoćenika s pravom glasa od 42 članice koje zadovoljavaju uvjete redovnog 
članstva u Skupštini HMS-a, te sa glasom predsjednika HMS-a  to čini ukupno 24 glasa, što je 
natpolovična većina. 
 
AD.4.)  Gosp. Peršin predlaže Skupštini da se umjesto 13. točke dnevnog reda stavi nova točka koja glasi: 
Obilježavanje 90-godišnjice HMS-a, a  dosadašnja točka 13. Razno postaje točkom 14. dnevnog reda. 
Takav dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
AD.5.) Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 16. redovne Skupštine HMS-a održane 29.04.2013. 
 
AD.6.) Jednoglasno je usvojen Poslovnik o Radu Skupštine HMS-a. 
 
AD.7.) Gosp. Peršin je otvorio raspravu o prijedlogu novog Statuta. Za raspravu se javio  gosp. Mihaljević 
koji je obrazložio kako i što je mijenjano u Statutu od Skupštine 22.12.2012. godine, te iznio promjene u 
odnosu na Statut  koji je donesen na prošloj Skupštini, 29.04.2013. godine. Gosp. Mihaljević je dao 
amandmane u ime MS Grada Zagreba na prijedlog Statuta, a koji su sastavni dio ovog zapisnika i nalaze 
se u prilogu istog. 
Gosp Jaroš iznosi da prema naputku gđe Biserke Vrbek iz HOO-a  osnovni sportski pravilnik mora 
donositi Skupština, a ne Upravni odbor i da ona neće dati suglasnost. 
Gosp. Bertović iznosi da nije dobio nikakav materijal za Skupštinu  u kojem se vide promjene Statuta, već 
mora uzeti stari Statut i uspoređivati s predloženim što uzima puno vremena. 
Gosp. Peršin daje na glasovanje amandmane koje je predložio u ime MS Grada Zagreba gosp. Ivica 
Mihaljević. Amandmani su prihvaćeni sa 19 glasova ZA i  5 glasova PROTIV. 
Statut HMS-a usvojen je sa 20 glasova ZA i 4 glasa PROTIV. 
 
AD.8.) i AD.9.)  Uvodno obrazloženje dao je gosp. Stjepan Peršin. Nakon toga Skupština je prihvatila da 
se raspravlja i po točci  9. Uvodno obrazloženje vezano uz reviziju dao je dopredsjednik Igor Bošković, a 
u ime Nadzornog odbora (NO) član NO gosp. Ivica Mihaljević.  
U raspravi su sudjelovali gosp.Igor Bošković, gosp. Marijan Božić, gosp. Ivan Bertović i gosp. Ivica 
Lafter.  
Skupština je nakon rasprave donjela zaključak sa 19 glasova ZA i 5 glasova PROTIV da se  revizijski 
nalaz kao i izvještaj NO HMS-a putem odvjetničkog ureda Klasić dostavi DORH-u. 
 
AD.10.)  Jednoglasno je donesena odluka da se MK Podsused iz Zagreba prima u privremeno članstvo uz 
kušnju od 2 godine. 
 
AD.11.) Gosp. Peršin izvještava da je u 10. mjesecu  osnovom prijave Sportskoj inspekciji bio sportski 
inspektor. U ime HMS prilikom inspekcijskog nalazi prisutni su bili gosp. Igor Bošković i gosp. Ivica 
Lafter. Zapisnik o inspekciji su svi delegati dobili prije Skupštine.  
 
Gosp. Bošković izvještava o nalazu sportske inspekcije,  a koja je došla osnovom  prijave nekog iz 
članstva HMS-a. Sastanak je trajao nešto više od jednog sata,  radilo se o inspekciji koja se odnosi samo 
na sport. Sastanak je započeo čitanjem prijave, ali se ne navodi tko ju je i potpisao, iako on to zna. 



 
Gosp. Bertović izjavljuje da je on podnio prijavu u prvom mjesecu ove godine zbog toga jer je pod 
upitnikom bilo održavanje sezone, a vi gospodo ste podržavali tog tajnika. 
 
 
Gosp. Lafter pita da li je gosp. Bertović bio tada pod disciplinskom kaznom.  
Gosp. Bertović odgovara da je, ali pita tko je donio tu disciplinsku kaznu. 
Informacija o Sportskoj inspekciji primljena je na znanje. 
 
AD.12.) Gosp. Peršin je zamolio gosp. Papeca da da izvješće o sportskoj sezoni. 
Gosp. Papec je dao izvješće o protekloj sezoni i planovima za iduću 2014.  U raspravi po izvješću 
sudjelovali su gosp. Tihomir Kotarski, gosp. Marijan Božić, gosp. Zvonimir Pavlic, gosp. Miro Papec i 
gosp. Stjepan Peršin. 
O informaciji se nije glasovalo. 
 
AD.13. Gosp. Peršin obavještava o 90. godišnjici Saveza koja će biti  2014. godine. Predlaže da Skupština 
imenuje Odbor za proslavu u sastavu: članovi UO, članovi NO, članovi Suda časti, Odbor za sport, gosp.  
Alojz Šestan, gosp. Zvonimir Turković, gosp Zdravko Cicvara, gosp. Žarko Đukić,  gosp. Krešimir 
Ivanković, gosp. Drago Marović, gosp. Zvonimir Zmaić, gosp. Miro Krpan, gosp. Zdenko Kutinjač, gosp. 
Vlado Knezoci, gosp. Slavko Cvitković, gosp. Vladimir Tessari, gosp. Krešo Pavelić, gosp. Igor Eškinja, 
gosp Ivan Šola. Godišnjica treba biti obilježena na dostojanstven način. 
 
Jednoglasno je donesena odluka o prihvaćanju gore navednog Odbora. 
 
AD.14. Gosp. Peršin obavještava nazočne o: 
- sastanku sa AMZS koji će se održati u Zreču 21.11.2013. 
- projektnim idejama vezanim uz fondove EU 
- objavljenim prijavama za kalendar natjecanja 2014. 
- ponudi 2 marketinške kuće Krator TV i Totalsport s kojima treba obaviti razgovor 
- rješenja Ministarstva uprave vezana uz žalbe gosp. Deana Grbca i kluba Matulji koje su odbijene, 
rješenja su uručena prisutima prije Skupštine. Posjetio je da je bio dogovor da se nitko neće žaliti, 
međutim ispalo je drugačije, ali spremni smo za suradnju. 
- dopisivanjima na razne načine i da bi se trebalo pripaziti na razinu komuniciranja 
- problemu traženja odštete od strane MCK Jaska i da se o istom problemu puno raspravljalo na UO i 
Arbitražnoj komisiji. Odobrio se povrat stvarno plaćenih troškova u iznosu od oko 53.000 kuna koje MCK 
Jaska mora potkrijepiti dokumetnima. 
-  gđi Zlati Sever koja moli povrat sredstava vezano  uz pranične troškove koje je izgubila, a vezani su uz 
njenog supruga gosp. Vilka Severa. 
- problemu smanjenja broja vozača, te da se od HOO potražuju sredstva za nastupe vozača, vezano uz 
financijski plan. 
U raspravi su sudjelovali gosp. Marijan Božić, gosp. Stjepko Varga, gosp. Dragutin Tisanićn i gosp. 
Stjepan Peršin. 
 
Na kraju se gosp. Peršin zahvalio svima za dolazak i doprinos u raspravama. 
 
Završeno u 14.20 sati. 
 
 
Skraćeni Zapisnik izradila:      Predsjendik HMS-a: 
 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl.ing. 


